
 

Afdeling Griffie 

Datum 22 december 2023  

Onderwerp Overleg Agendacommissie 22 december 2023 

Aanwezig 

 

Jac Wezenbeek (vz), Sebastiaan Hamans, Peter Raijmaekers, 

Martijn Verbeek, Christian Villée 

Griffie: Esther van der Mark, Helma Maas, Skip Anker, Ellen Roelfsema 

Afwezig Alex Raggers (plv. vz.) 

   
Nr. Onderwerp Actie 

   1. 
 
 
 
 
 
2.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Opening en vaststellen agenda  
De voorzitter opent de Agendacommissievergadering om 9.00 uur. 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  
 
 
Vaststellen besluitenlijst 10 november 2023 
 
De besluitenlijst van 10 november 2023 is ongewijzigd vastgesteld.  
De appreciatie op de Actiepuntenmatrix is in de Actiepuntenmatrix zelf vermeld 
en is conform vastgesteld.  
 
Het overzicht met richtinggevende uitspraken door de agendacommissie is als 
separaat document gevoegd. 
 
 
Bespreekpunten Agendacommissie 
 
Wijzigingen in raadsschema 2024 
Er is kort gesproken over het raadschema 2024, wat is aangepast naar aanleiding 
van de burgemeestersbenoeming en afscheid burgemeester alsmede de P&C-
cyclus. Daardoor is er o.a. wat geschoven in de data van de themabijeenkomsten 
in maart, april en juni (een week naar voren geschoven). Hierbij is door de Griffie 
opgemerkt dat het spoorboekje 2024 (P&C-cyclus) nog niet definitief in het 
raadschema 2024 ingebed is. De Auditcommissie wil hier nog een keer naar 
kijken (dit i.r.t. de krappe voorbereidingstijd voor een aantal stukken in de P&C-
cyclus). De Auditcommissie gaat hier de 2e helft van januari nog een keer naar 
kijken en daarna komt dit nog een keer terug op de agenda van de 
Agendacommissie.  
 
Naar aanleiding van het raadsschema is tevens gesproken over een ontmoeting 
met de Rekenkamer die op 11 januari plaats zou kunnen vinden (de Rekenkamer 
West-Brabant had eerst zelf geopperd om de fracties allemaal afzonderlijk te 
bezoeken maar daarbij is vanuit de griffier aangegeven dat het de voorkeur geniet 
om dit collectief te doen). De griffier geeft aan, dat het doel van de bijeenkomst 
primair is om kennis te maken met de Rekenkamer. Daarnaast kunnen er 
onderwerpen worden aangereikt voor een nieuw Rekenkameronderzoek (maar 
dit laatste is niet het hoofddoel van de bijeenkomst). De griffier zat kijken of de 
Rekenkamer op 11 januari kan en zo niet, dan komt zij daar via de mail bij de 
leden van de Agendacommissie op terug.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffier 
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6. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Planning 
Ten aanzien van het werkschema heeft de griffier de leden van de 
Agendacommissie nog even kort meegenomen in de worsteling qua 
planningsdillema’s de afgelopen maanden. Dit om toch even te schetsen met 
welke realiteit de griffie de laatste tijd te maken heeft gehad. 
 
De planning in de eerste cyclus na het kerstreces is kort doorgenomen. Hierbij 
zijn verder geen bijzonderheden gemeld. Wel is vanuit de griffie aangegeven dat 
de werkvoorraad nu juist weer wat lijkt op te drogen. 
 
Schema commissievoorzitters + Thema-avond 13 december 
Het schema commissievoorzitters is bijgewerkt en akkoord bevonden. 
 
Terugblik vergaderingen 
Dit is een vast agendapunt waarbij de commissievoorzitters reflecteren op het 
verloop van de vergaderingen uit de afgelopen periode.  
 
Vanuit de griffie zijn de volgende punten aangegeven naar aanleiding van het 
wekelijks afstemmingsoverleg met de bestuursadviseurs: 

- bij ordevoorstellen waarbij wordt verzocht om onderwerpen van de agenda 
te halen is het aan te bevelen dat de voorzitter de verantwoordelijk 
portefeuillehouder eerst nog even het woord geeft om aan de Commissie 
de eventuele consequenties van het doorschuiven aan te kunnen geven 
alvorens het ordevoorstel in stemming wordt gebracht. 

- Het is wenselijk dat na ieder agendapunt even de door de portefeuillehouder 
gedane toezeggingen worden afgeconcludeerd (dit wordt ook vermeld in de 
voorzittersagenda).  

 
In de Agendacommissievergadering is tevens kort teruggeblikt op het debat in de 
Commissie van 30 november jl. als ook de raad van 21 december jl. ten aanzien 
van de voorbereidingsbesluiten in het kader van de Omgevingswet. Het ging hier 
de Agendacommissie vooral om de rol van de portefeuillehouder versus de rol 
van de raad. In navolging hierop is ook door de Agendacommissie aangegeven, 
dat het goed zou zijn om in de Raads2Daagse ook een stuk reflectie te laten 
plaatsvinden over hoe het onderlinge debat (fracties onderling) gestimuleerd kan 
worden en hoe de beeldvormende fase versterkt kan worden (waardoor minder 
vragen aan de portefeuillehouder in de Commissies).  
 
Ten aanzien van de Commissie van 30 november jl. is door dhr. Hamans nog 
opgemerkt dat in het debat de ambtelijke organisatie genoemd/betrokken werd. 
Hij geeft aan dat dit niet de bedoeling kan zijn.   
 
Ten aanzien van de raad van 21 december merkt dhr. Hamans op dat het fijn 
was dat de plv. voorzitter even kort de spelregels van het vergaderen herhaalde 
en verzoekt de Griffie dit voortaan standaard in de voorzittersannotaties op te 
nemen (dus: telkens kort beginnen met een aantal spelregels, door de voorzitter 
geuit). De Griffie pakt dit op. 
 
 
Rondvraag 
Dhr. Raijmaekers geeft aan dat vanuit de fractie van de Roosendaalse Lijst er 
behoeft is aan het te worden bijgepraat door het college over de 15 prioprojecten 
(vanuit het collegeprogramma). Afgesproken is dat de Griffie een inventariserend 
tekstje zal opnemen in de Dagmail om na te gaan of hier voldoende draagvlak 
voor is. 
 
Dhr. Verbeek heeft aandacht gevraagd voor de te hanteren werkwijze in geval 
van een besloten vergadering waarbij er meer dan 1 agendapunt op de agenda 
staat. Dit ten aanzien van het al dan niet tussentijds openen van de deuren 
(t.b.v. ambtelijke ondersteuning). De Griffie neemt dit mee in een 
procesbeschrijving besloten vergaderingen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
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7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering rond de klok van 9.35 uur. 

 

 

Actie Actiehouder Toelichting op afdoening 

Verbeterpunten planning verder oppakken met 
vertegenwoordiging College 

Griffie Er volgt een vervolggesprek 

Inventarisatie mogelijke themabijeenkomsten i.r.t. 
grote/complexe dossiers 

Griffie Te koppelen aan de (15) 
prio-projecten 

Het vergaderen op locatie (om inwoners meer te 
betrekken) nog een keer terug laten komen op de 
agenda 

Griffie Dit blijft staan  

Afspelen audio/videobestanden tijdens commissie 
(als apart agendapunt in Agendacie.) 

Griffie Nog een keer terug laten 
komen in een 
Agendacommissie 

Voorbereidende notitie inzake opties plannen 
themabijeenkomsten/extra bijeenkomsten (t.b.v. 
bespreken tijdens Raads2Daagse 

Griffie Notitie t.z.t. terug laten 
komen in een 
Agendacommissie 

Planning werkschema 2024 – spoorboekje P&C 
stukken erin verwerken 

Griffie Komt nog een keer terug op 
de vakantie nadat deze in 
concept gereed is 

Uitnodigen Rekenkamer West-Brabant voor een 
kennismaking met raadsfracties op 11 januari 
2024. 

Griffie Deze bijeenkomst heeft op 
11 januari plaatsgevonden. 
Deze actie kan van de lijst.  

Spelregels voor effectief vergaderen verwerken in 
de voorzittersannotaties 

Griffie Dit is gebeurd. Deze actie 
kan van de lijst. 

Inventariseren behoefte aan raadsbrede 
themabijeenkomst over 15-prioprojecten  

Griffie Deze uitvraag is meermaals 
gedaan. Hier zijn geen 
reacties op gekomen. Dit is 
teruggekoppeld aan de RL.  
Deze actie kan van de lijst. 

Procesbeschrijving besloten vergaderingen Griffie Wordt aan gewerkt.  

 

 


